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Er wordt onvoldoende geluisterd naar de woonbehoefte van stedelijke bewoners. Veel gemeenten blijven
volharden in het aanbieden van standaard appartementen, terwijl de vraag hiernaar niet toeneemt. Indien er
onvoldoende aanbod is van eengezinswoningen, zullen gezinnen de stad verlaten en uitwijken naar verder
gelegen gebieden. Naast het woningtype, sluiten ook veel woonomgevingen niet aan bij de wens van
consumenten. Dit blijkt uit onderzoek van Bouwfonds Ontwikkeling. Aan het onderzoek deden meer dan 1.500
respondenten mee. Op VJ Profs is het onderzoek te downloaden.
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